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Bestyrelsesmøde 

Søndag d. 11/5 2025 

Kl. 19.00 via Jitsi Meet 

Deltagere: Mette, Stephanie, Karin, Tine, Irma, Lena, Louise og Hanne 

 

Referat 

1) Valg af referent 
Hanne 
 

2) Økonomi  
 Kasserer gennemgår økonomien 

Ikke så meget at berette – kasserer har først lige fået adgang til økonomien. 

 Opfølgning på udmeldte medlemmer 
Vi overvejer at kontakte medlemmer der melder sig ud for at høre hvad vi kan gøre 
bedre en anden gang 
 

3) Formanden meddeler  
Mette sætter ord på hvad det gode samarbejde i bestyrelsen betyder for hende. 
 

4) Indkomne e-mails 
 Medlemshenvendelse 

Vi skriver et svar til medlemmet 
 Sponsorat til DM i lydighed 

Vi ønsker ikke at sponsere 
 Livsstilsdagene på Ledreborg 

Vi har ikke kapacitet til det 
 Annoncering af stande ved DKK-udstillinger 

DKK giver mulighed for at stå med en stand i DKK-teltet mod betaling 
 

5) Punkter fra sidste bestyrelsesmøde  
 Vi kontakter ASU der gerne vil mødes med bestyrelsen 

 
6) Opfølgning fra fællesmødet 30/4 2025  

 Samarbejdsaftalen med træningspladser 
Vi får lavet en forenklet aftale til pladserne 
Vi ønsker at dem der træner på pladserne, er medlem i DBSK 
Vi har i bestyrelsen lavet en afstemning og har besluttet at pr 1/1 2026 skal man være 
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medlem af DBSK for at træne på pladserne. Vi stemte om det: 6 for og 1 undlod at 
stemme. 

 Statistik på hvalpepakker i 2024 
Der er givet 18 udstillings-gavekort og 56 medlemskaber. 
I 2025 er der indtil videre givet 1 udstillings-gavekort og 23 medlemskaber. 

 Tilskud til træningspladser 
Vi tager det op på næste bestyrelsesmøde 

 Vognkørselsudstyr 
Udstyret hører hjemme på træningspladsen ved Als – Sundeved. Udstyret kan lånes af 
øvrige træningspladser mod aϐhentning og levering. Pladserne skal selv kontakte Bent 
og aftale nærmere. 

 Promovering af træningspladserne 
Træningspladserne får mere fokus på hjemmesiden og i bladet. 
 

7) Gennemgang af samtlige retningslinjer og Samarbejdsaftaler  
       De sidste rettelser gennemgås og retningslinjerne gøres færdige 
       ASU retningslinjer er vedtaget på en generalforsamling og kan derfor ikke ændres. 
       Der er dog nogle tilføjelser, som skrives til som kommentarer. 
 Aǒ rshjul 

Der ϐindes allerede et årshjul som tilrettes 
 

8) Sponsorater  
 Status på sponsoraftalen med OK 

Klubben har fået udbetalt ca. 1800,- fra OK. Tak for hjælpen til Jer der støtter klubben 
via aftalen 

 Status på sponsorater til Emmerbølle og sponsorater fremadrettet 
Bestyrelsen ønsker at oprette et sponsorudvalg – klubben har tidligere haft et. Det er 
en stor opgave at søge sponsorater til klubbens arrangementer. Der oprettes et årshjul 
for arrangementer i klubben. 
 

9)  Nyt fra udvalgene  
 Aktivitetsudvalget (AKT) 

Er i gang med forberedelser til Emmerbølle – incl vognkørsel 
 Udstillingsudvalget (UU) 

Der er trykt nye værdi-kuponer til udstilling 
UU efterspørger hjælp til arbejdet omkring dommere og ringpersonale 

o Repræsentant i UU 
Louise bliver ny repræsentant fra bestyrelsen 

o Tine – forespørgsel 
Der er indkøbt duge til brug ved udstillinger 
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o Personsag 
 

 Avls- og sundhedsudvalget (ASU) 
Der arbejdes på opdateringer fra fødevarestyrelsen 
ASU og UU kan evt aϐholde et møde idet nogle af ændringerne også påvirker 
udstillinger. 
Hjemmesiden omkring etiske avlsanbefalinger er midlertidigt lukket, idet der er sket 
ændringer fra anbefalinger til krav fra DKK. Desværre har hjemmesiden været 
misvisende i forhold til information om krav gældende fra 1/1 2025. ASU får tilrettet 
hjemmesiden snarest. 
 

10)  Eksteriørbedømmelser  
     ASU og bestyrelsen kontakter DKK og ϐinder ud af om DBSK kan beslutte at en    
eksteriørbedømmelse ikke kan give en Basis+ stambog. Eksteriørbedømmelser blev startet 
under corona og er derfor ikke længere relevant. Ønsker man ikke at deltage på en 
udstilling har man mulighed for at deltage i en avlsbeskrivelse. 
 

11)  IT  
 Ny hjemmeside 

Karin og Tine arbejder videre med en ny hjemmeside  
 QR koder 

QR koder i gamle blade er ikke længere tilgængelige 
Der kigges på om vi skal have en aftale om koder igen  
 

12) Bernerbladet  
 Forside- og bagsidevinder 

Vi ϐinder nye præmier til vinderne 
 Struktur 

Bestyrelsen får tilsendt udkast til bladet 1 uge før det går i trykken. Det er svært at 
have ansvaret for bladet når vi har så kort frist til at sikre at bladet har indhold nok. 
Stephanie og Tine aftaler et møde med redaktøren for at snakke om strukturen. 
 

13) Eventuelt  
Der er tilmeldt 60 voksne og 5 børn til fællesspisning på Emmerbølle 
Der er ϐint med tilmeldte til veteranparaden 
 
 

 


